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      ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

      ΝΟΜΟΣ  ΠΕΛΛΑΣ 

     ΔΗΜΟΣ     ΑΛΜΩΠΙΑΣ                                                     

     ΤΜΗΜΑ  ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ                                 ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ 

     ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

     ΓΡΑΦΕΙΟ :ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α       

ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΡΙΘΜ. 01/2016  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΑΛΜΩΠΙΑΣ 

 Αριθμ.Απόφ. 10/2016 ΘΕΜΑ :         Αντικατάσταση μέλους Διοικητικού Συμβουλίου της 

Δ.Ε.Υ.Α. Δήμου Αλμωπίας. 

      

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 18 Ιανουαρίου 2016, ημέρα Δευτέρα 

και ώρα 17.00΄  (5.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από 

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου με αριθμό 540/12-01-2016,  που δόθηκε στον καθένα δημοτικό 

σύμβουλο και σε Προέδρους  Τοπικών Διαμερισμάτων χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του 

Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).    

Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ., πως 

υπήρχε νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι επτά (27)  μελών παραβρέθηκαν παρόντα  

είκοσι δύο (22) μέλη και ονομαστικά οι: 

 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ 
1- Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου 

2- Ουργαντζόγλου Απόστολος  

3- Αβραμίκας Στέφανος 

4- Κετικίδης Ιωάννης 

5- Χουρσόγλου Χρήστος 

6- Μπάτσης Χρήστος 

7- Γούδης Γεώργιος 

8- Σαββίδης Γεώργιος 

9- Τσιμτσιρίδης Γεώργιος 

10- Χατζηγιαννίδης Γεώργιος 

11- Δόντσος Χρήστος 

12- Γεωργίου Χρήστος 

13- Ρώσσης Ιωάννης 

14- Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα 

15- Ζαχαριάδης Κων/νος 

16- Πασόης Δημήτριος 

17- Καλδερεμτζή Δέσποινα  

18-  Νικολαϊδης Κωνσταντίνος 

19- Μπογδάνης Μιχαήλ 

20- Ασβεστόπουλος Δημήτριος  

21-  Αμπάρη Γεωργία  

22- Κόγιος Ανδρέας 

   ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ 
1- Βέσκος Δημήτριος 

2- Παρούτογλου Νικόλαος 

3- Θεοδωρίδης Αναστάσιος 

4- Μπαγκή Αικατέρινη 
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5- Ιωαννίδης Ιωάννης 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
1. Ταρασίδης Γρηγόριος – Δημοτικής Κοινότητας Αριδαίας 

2. Ματζηρίδης Βασίλειος  - Τοπικής Κοινότητας Βορεινού 

3. Μάρκου Γεώργιος – Τοπικής Κοινότητας Γαρεφείου 

4. Καμαριέρης Κρυστάλλης – Τοπικής Κοινότητας Δωροθέας 

5. Χατζηανδρέου Νικόλαος – Τοπικής Κοινότητας Εξαπλατάνου 

6. Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας 

7. Βένου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Ίδας 

8. Κωνσταντινίδης Αντώνιος – Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας 

9. Μποτσφαρης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Λουτρακίου 

10. Μήνου Χρήστος- Τοπικής Κοινότητας Όρμας 

11. Μπαρμπαγιάννης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Πιπεριάς 

12. Γιουρούκη Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Προμάχων 

13. Μήντσης Νικόλαος- Τοπικής Κοινότητας Σωσάνδρας 

14. Δέλλιος Δήμος – Τοπικής Κοινότητας Τσάκων 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, δεκαέξι(16), 

οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010. 

Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Γερακάρη Χ. Ζαχαρούλα,  για την 

τήρηση των πρακτικών. 

Το μοναδικό θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης, ομόφωνα αποφασίστηκε να συζητηθεί πριν τα 

θέματα ημερήσιας διάταξης. 

Η κα Μπαγκή Αικατερίνη απουσίαζε δικαιολογημένα από την συνεδρίαση. 

Ο κ. Νικολαϊδης Κωνσταντίνος αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν την συζήτηση του 

πρώτου  έκτος ημερήσιας διάταξης θέμα.  

Η κα Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα ήταν απών κατά τη συζήτηση του πρώτου  

έκτος ημερήσιας διάταξης θέμα. 

Ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος και η κα Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα ήταν απόντες 

από την συζήτηση των θεμάτων: 2
ο
, 3

ο
,4
ο
, 5

ο
, 6

ο
, 7ο και επέστρεψαν κατά την συζήτηση του 8

ου
 

θέματος. 

Η κα Αμπάρη Γεωργία αποχώρησε από την συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 11
ου

 θέματος. 

Η κα  Καλδερεμτζή Δέσποινα ήταν απών κατά την συζήτηση του 11
ου

 θέματος. 

Ο κ. Ρώσσης Ιωάννης, ο κ. Μπογδάνης Μιχαήλ, ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος και η κα Ζιάκα – 

Βαλιανάτου Μαρία Κωνσταντίνα αποχώρησαν από την συνεδρίαση μετά τη ψήφιση του 11
ου

 θέματος.  

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το  

10ο θέμα ημερήσιας διάταξης, ανέφερε : «έχουμε την παραίτηση του κ. Κετικίδη από Πρόεδρο της 

ΔΕΥΑ και προτείνεται στη θέση του ο κ. Γεωργίου Χρήστος»  και κατόπιν έδωσε τον λόγο στον κ. 

Κετικίδη Ιωάννη, ο οποίος μεταξύ άλλων δήλωσε τα εξής: 

«Κυρίες  και κύριοι να ευχηθώ και εγώ καλή χρονιά… Πριν από περίπου ενάμιση χρόνο, 

αναλάβαμε την διοίκηση της ΔΕΥΑ. Εγώ προσωπικά είχα την τιμή να είμαι πρόεδρος της ΔΕΥΑ 

Αλμωπίας. Ασκούσα παράλληλα τα καθήκοντα μου ως Αντιδήμαρχος της Τεχνικής Υπηρεσίας. 

Ευχαριστώ πάρα πολύ καταρχήν να πω και δημόσια που μου δόθηκε η ευκαιρία από τον Δήμαρχο,  για 

να μπορέσω να αγωνιστώ για όλα αυτά τα οποία ήρθαμε  να πράξουμε εδώ, γι’ αυτά τα οποία ο κόσμος 

μας επέλεξε για αυτές της θέσεις. Χωρίς να αποφεύγουμε τις δυσκολίες,  για όλα είμαστε εδώ πέρα. Γι’ 

αυτό ήρθαμε εδώ για να είμαστε και στα δύσκολά και στις δύσκολες θέσεις και σε όλα. Σε αυτό το σημείο 

να πω για άλλη μια φορά ότι η θέση μου ως πρόεδρος της ΔΕΥΑ ήταν άμισθη,  να το γνωρίζει ο κόσμος.  

Η ΔΕΥΑ Αλμωπίας είναι πάρα πολύ σημαντική επιχείρηση του Δήμου. Για την λειτουργία του 

Δήμου αλλά και την παροχή ποιοτικών αγαθών και υπηρεσιών προς τους πολίτες διότι πρόκειται για 

νερό, για νερό πόσιμο. Είναι πάρα πολύ σημαντική επιχείρηση διότι την ίδια στιγμή είναι αναπόσπαστο 

κομμάτι ενός πολύ μεγάλου έργου το οποίο ξεκινάει στο τόπο μας και είναι η κατασκευή του 

αποχετευτικού δικτύου στην πόλη της Αριδαίας, ούτως ώστε να μιλάμε για μια σύγχρονη πόλη η οποία 
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θα έχει αποχετευτικό δίκτυο με όλα τα ωφέλει που θα επιφέρουν στην συνέχεια και όλα αυτά τα οποία 

οραματίζονταν ο Δήμαρχος από την αρχή για το άνοιγμα του ποταμού στον κεντρικό δρόμο τις Αριδαίας. 

Όλο αυτό το διάστημα, που είμαι πρόεδρος τη ΔΕΥΑ έγινε ένας αγώνας πιστής διοίκησης και διαχείρισης 

των υποθέσεων και πιστέψτε με υπάρχουν πάρα πολλές υποθέσεις στην ΔΕΥΑ Αλμωπίας. Σε αυτό το 

σημείο θα ήθελα να πω και να εκφράσω και ένα μεγάλο ευχαριστώ στον αντιπρόεδρο της επιχείρησης 

τον κ. Γούδη Γεώργιο ο οποίος ήταν πάντα παρών, πάντα δίπλα σε όλες τις δυσκολίες, μαζί τρέχαμε και 

αντιμετωπίζαμε όλα τα προβλήματα. 

 Σε αυτό το σημείο είμαι υποχρεωμένος να αναφέρω κάποιες από τις δράσεις και τα έργα τα 

οποία έχουμε πράξει ως διοικητικό συμβούλιο της ΔΕΥΑ και εγώ ως Πρόεδρος. Ξεκινώντας από την 

τεράστια σπουδαιότητα, την κατανόηση τις τεράστιας σπουδαιότητας  του έργου κατασκευή δικτύων 

ακαθάρτων οικισμού Αριδαίας, ενός έργου πνοής προς το βιολογικό της Αριδαίας ώστε  να 

εκσυγχρονιστούν οι δομές της και να δημιουργηθούν οι βάσεις  μιας άλλης ανάπτυξης της πόλης κατόπιν 

συντονισμένων κινήσεων της επιχείρησης αλλά και της δημοτικής αρχής. Ξεπεράσαμε όλους τους 

σκοπέλους και τα άλυτα ζητήματα παρελθόντων ετών και καταφέραμε να υπογράψουμε σύμβαση  και να 

ξεκινήσουμε τις εργασίες  για την εκτέλεση αυτού του μεγάλου έργου. Γνωρίζοντας τις οικονομικές 

δυσκολίες των πολιτών λόγω της γενικότερης οικονομικής κατάστασης, προβήκαμε σε ρυθμίσεις τον 

ληξιπρόθεσμων χρεών των καταναλωτών προς την ΔΕΥΑ Αλμωπίας με ευνοϊκούς όρους. Στην 

προσπάθεια μας για εξυγίανση και ρεαλιστική τακτοποίηση και νοικοκυροσύνη της επιχείρησης, 

προβήκαμε στην ρύθμιση οφειλών των παρελθόντων ετών της επιχείρησης προς την ΔΟΥ . Στα πλαίσια 

της ίσης και δίκαιης αντιμετώπισης όλων των πολιτών αλλά και τις εύρυθμης λειτουργίας  της 

επιχείρησης προβήκαμε σε βεβαίωση χρεών των καταναλωτών της ΔΕΥΑ Αλμωπίας προς την αρμόδια 

ΔΟΥ. Δεν νοείτε κάποιοι να πληρώνουν και κάποιοι να είναι εις βάρος άλλων. Πραγματοποιούνται 

συνεχείς διενέργειες μικροβιολογικών και φυσικών  χημικών αναλύσεων. Αναλύσεων για βαρέα μέταλλα, 

το πόσιμο νερό θα μπει και η έγκριση του Δήμου  κάνουμε όλες τις απαραίτητες χλωριώσεις και 

απολυμάνσεις που προβλέπονται από την Νομοθεσία. Καθαρίσαμε και απολυμάναμε προληπτικά 8 

μεγάλες δεξαμενές στον Δήμο που είχαν να καθαριστούν πολλά χρόνια. Επισκευάσαμε κουφώματα στα 

αντλιοστάσια ώστε να είναι ασφαλή και να μην είναι προσβάσιμα και εκτός αυτά τις καθημερινές 

ηλεκτρομηχανολογικές βλάβες και όλες τις βλάβες για τις οποίες  δουλεύουν τα συνεργεία. Όσο αφορά το 

τεχνικό κομμάτι.  

Στο οικονομικό κομμάτι απλά θα παραθέσω κάποια νούμερα. Το 2014 η ΔΕΥΑ εξέδωσε 

1.580.300€ λογαριασμούς και εισέπραξε 900.000€. Τα απλήρωτα προς την ΔΕΥΑ ήταν 1.984.212€. Στις 

31-12-15 η ΔΕΥΑ εξέδωσε λογαριασμούς 920.000€, πολύ λιγότερα από την προηγούμενη χρονιά,  

εισέπραξε 1.120.000€ και τα απλήρωτα της έπεσαν στο 1.757. Σε μια χρονιά. Κύριοι αυξήσαμε τα έσοδα 

της επιχείρησης πάνω από 20%. Ήταν αποτέλεσμα δουλειάς και μεθοδικότητα. Οι τρέχουσες οφειλές 

προς τρίτους στις 30-9-2014 ενδεικτικά ήταν 259.250€ και στις 31-12-2015 είναι 160.000€, μειωμένες 

κατά 40%. Αντίστοιχα έχουμε εξοφλήσει μέρος  των χρεών προς την ΔΟΥ που είναι πολύ μεγάλο ποσό 

είναι με ρύθμιση και στο ΙΚΑ και στο ΤΣΜΕΔΕ και στο Σώμα Ορκωτών Λογιστών  το οποίο οφειλότανε 

ένα μεγάλο ποσό και δεν μπορούσαν οι άνθρωποι να κάνουν δουλειά. 

Σε αυτό το  σημείο θα ήθελα να ευχαριστήσω όλους αυτούς με τους οποίους συνεργαστήκαμε 

αυτό το διάστημα στην ΔΕΥΑ. Πραγματικά όλοι τους έδωσαν το καλύτερό τους εαυτό. Εργαστήκαμε, ποτέ 

δεν αρνήθηκαν να κάνουν το οτιδήποτε να είναι κοντά στην επιχείρηση, να υπερβαίνουν ωράρια, να 

γίνονται όλα αυτά που πρέπει να γίνονται και να πω και τέλος συγνώμη αν κάποια πράγματα τα 

παραλείψαμε, κάποια πράγματα που γίνανε σε αυτό το διάστημα το οποίο ήμουνα στην Προεδρία. 

Ευχαριστώ πολύ.» 

Κατά την διαλογική συζήτηση το λόγω πήραν ο κ. Πασόης Δημήτριος ο οποίος ανέφερε 

μεταξύ άλλων ότι δεν ήταν πλήρης ο τίτλος του θέματος που λέει αντικατάσταση μέλους και δεν λέει 

ορισμός Προέδρου και αφού δόθηκαν οι απαιτούμενες διευκρινήσεις από τον Πρόεδρο του Δημοτικού 

Συμβουλίου συνέχισε την τοποθέτηση του λέγοντας : 

«Ήμουν έτοιμος να συγχαρώ τον κ.Κετικίδης  πραγματικά για την θυσία που έκανε και ανέλαβε 

πρόεδρος της ΔΕΥΑ μετά από δύο αλλεπάλληλες  παραιτήσεις. Θα τον συγχαρώ εν μέρει αλλά κατά τα 

άλλα δεν είχε την γενναιότητα να πει έστω μια κουβέντα, να πει ότι συνέλαβαν στο αποχετευτικό της 
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Αριδαίας, ένα μεγαλόπνοο έργο, γιατί είναι από τις λίγες  πόλεις η Αριδαία που δεν έχει αποχετευτικό, ότι 

συνέβαλαν και οι προηγούμενες δημοτικές αρχές οι οποίες  ενέταξαν και δημοπράτησαν αυτό το έργο. 

Τέλος πάντων, εύχομαι στον νέο Πρόεδρο καλή επιτυχία στο έργο του αν και δεν θα ψηφίσουμε εμείς 

αυτή την επιλογή καθαρά πολιτικά, γιατί δεν μας αναφέρθηκαν οι λόγοι της αλλαγής αυτής και γιατί 

πιστεύουμε ότι ικανοποίει εσωτερικές ισορροπίες η επιλογή και θέλω να συμβουλέψω των νέο πρόεδρο 

να απαλλαγεί από την υπέρμετρη αλαζονεία που τον χαρακτήριζε όλο αυτό το διάστημα καθώς και την 

υπερβολική θρασύτητα και ειρωνεία … Γιατί  ξεκινάει η πολιτική του καριέρα και νομίζω ότι δεν είναι 

καλά εφόδια αυτά. Εμείς θα ψηφίσουμε λευκό.» 

Ο κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος πήρε τον λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε: 

«Οφείλω να συγχαρώ τον κ. Κετικίδη που διοίκησε στο διοικητικό συμβούλιο της ΔΕΥΑ όλο αυτό 

το χρονικό διάστημα και νομίζω είχαμε μια άριστη συνεργασία σε όλα τα επίπεδα …  θέλω να πω ώστε  

να ξέρετε πέντε πράγματα αργότερα, αλλά ήτανε πάρα πολύ καλή η προσπάθεια και σε συνεργασία με τον 

αντιπρόεδρο και δύο αποτελεσματικοί. … νομίζω αν συνεχίζαμε Δήμαρχε έτσι θα είχε ένα αποτέλεσμα η 

ΔΕΥΑ, αν με τη δικιά σας τη συμβολή, περιμέναμε την βοήθεια του Δήμου η οποία μπορώ να πω ότι δεν 

ήρθε μέχρι στιγμής. Δεν ξέρω με τον νέο Πρόεδρο τι θα κάνετε τώρα, αλλά οφείλω να σας κρίνω για 

αυτό, γιατί δεν βοηθήσατε πολύ  την ΔΕΥΑ όσο θα έπρεπε. Ο Πρόεδρος δεν ήθελε να σας το πει εγώ σας 

το λέω που είμαι αντιπολιτευόμενος. Περιμέναμε σαν Διοικητικό Συμβούλιο λίγο μεγαλύτερη βοήθεια 

από το Δήμο. Νομίζω αξίζουν συγχαρητήρια στον Πρόεδρο, ήταν σημαντική παρουσία στην ΔΕΥΑ… 

Τώρα όσο για την αντικατάσταση βέβαια … υπάρχει ένας πολιτικός προβληματισμός. Γιατί κ. Δήμαρχε 

μέχρι πριν λίγα δευτερόλεπτα πριν λίγες μέρες μας εκθίαζες τους Προέδρους και ειδικά των κ. Γεωργίου 

τον είχες στην πρώτη σειρά στην ταμπακιέρα σου,  των αποφάσεων του και της πετυχημένης καριέρας 

που είχε. Επειδή η αντικατάσταση γίνεται μόνο σε αυτόν δεν γίνεται σε μία σειρά στελεχών, επειδή 

γίνεται μόνο σε αυτόν, αυτό και μόνο με προβληματίζει και ενδεχόμενα να έχουμε εμείς την υποψία σαν 

παράταξη ότι υπάρχει ένα ενδογενές πρόβλημα είτε ισορροπιών,  είτε δεν ξέρω  το οποίο θα το δούμε 

μπροστά μας … Η αλήθεια είναι ότι δεν ήμαστε ικανοποιημένη και εγώ στο πνεύμα του κ. Πασόη, ίσως 

όχι τόσο έντονα, θα συμβούλευα τον νέο πρόεδρο, καλή θητεία και καλή συνεργασία να έχουμε, άλλα με 

λίγο διαφορετική προσέγγιση στα πράγματα. Γιατί δεν ήμαστε ικανοποιημένοι, η αλήθεια είναι αυτή, από 

την συνεργασία που είχαμε.  Παρουσίασε κάποια μικροανάρμοστη θα έλεγα συμπεριφορά, ας πούμε 

ενάντια στους  εργαζομένους. Δεν πήρε καθόλου κάποιες αποφάσεις ή κάποιες θέσεις που είχαν κάποιοι 

σε κάποιες δικές του αποφάσεις. Και ενθυμούμαι τώρα ότι είπατε θα στηρίξω και θα απολογηθεί για 

όποιες αποφάσεις πάρει. Οι οποίες, σιγά- σιγά εκλαμβάνω εκπέμπουν  αρνητικά.  Γιατί αφού ήταν τόσο 

περιχυμένη η πορεία του  για ένα χρόνο γιατί δεν είναι στη συνέχεια… Γι΄αυτό με λύπη μας θα 

ψηφίζουμε λευκό.»  

Ο κ. Κόγιος Ανδρέας μεταξύ άλλων τοποθετήθηκε ως εξής : ‘‘Καταρχήν να συγχαρώ τον 

Γιάννη Κετικίδη ο οποίος ανταπεξήλθε σε ευθύνες και υποχρεώσεις σε μια κρίσιμη καμπή της ΔΕΥΑ. 

Ανέλαβε σοβαρές ευθύνες εν γνώσει του,  γιατί έπρεπε να λειτουργήσει και  αυτός  ο φορέας. Επίσης να 

πω καλή δουλειά στο νέο πρόεδρο της ΔΕΥΑ. Είναι ο πρώτος που ρίχνει τα μπινελίκια όταν χρειάζεται 

… και στο δημοτικό συμβούλιο… Είναι  η δύναμη του νέου για να προσφέρει και καμιά φορά ξεφεύγει. 

Εντάξει εμείς οι πιο παλιοί θα του τραβάμε τα χαλινάρια και θα προχωρήσει καλά. Θα στηρίξουμε την 

όποια θετική  προσπάθεια,  όπως και θα είμαστε κριτικοί  σε κάθε τι στραβό. ... Σε ότι αφορά εμένα 

προσωπικά σε οτιδήποτε θετικό θα είμαι μπροστά σε οτιδήποτε αρνητικό, θα είμαστε μπροστά με την 

ίδια δυναμική και μαχητικότητα. Εύχομαι καλή δουλειά  σιδεροκέφαλος στο νέο πόστο.» 

Ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος ανέφερε μεταξύ άλλων : ‘‘Δεν έχω σκοπό να χαλάσω την χαρούμενη εικόνα 

που  παρουσιάζετε κ. Πρόεδρε,  απλά θέλω να κάνω μια δύο ερωτήσεις και στον κ.Δήμαρχο και στο κ. 

Γεωργίου και στον απερχόμενο πρόεδρο, κ. Κετικίδη.  Αν και περί της ΔΕΥΑ έχω άλλη άποψη. Οφείλω 

όμως να επισημάνω διότι θήτευσε ο κ. Κετικίδης και με τον κ. Ζέρζη ως δημοτικός σύμβουλος. Θα 

περίμενα για λόγους στοιχειώδους ευγένειας  να πει για τον άνθρωπο  που υπηρέτησε ως επικεφαλής του 

ότι  συνέβαλε, όπως  ο κ. Πασόης στην δημιουργία του αποχετευτικού. Είναι δικαιοσύνη αν μη τι άλλο.  

Δεν είμαστε εδώ από παρθενογένεση, ο καθένας έχει την δική του ιστορία. Το απέφυγε επιμελώς. 

Δικαίωμα του. Καταγράφηκε όμως γιατί  φαίνετε ότι  κάποια καινούρια παράταξη που υπηρετούμε κατά 

το δοκούν  σκεπτόμαστε και πράττουμε. Θα κριθούμε και γι’ αυτό. Θέλω να θυμίσω επίσης ότι ο κ. 
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Δήμαρχο και στον κ. Κετικίδη τον οποίο τον  γνωρίζω προσωπικά και εκ βάθος ο οποίος είναι πολύ 

καλό παιδί και  νέος αυτοδιοικητικός,  θα πρέπει να προσέχει όμως. Και τον κ. Γεωργίου τον οποίο τον 

γνώρισα  τώρα μέσα σε αυτή την παράταξη … μακάρι να πετύχει. Ο  κ. Δήμαρχος πάρα πολλές φορές 

τους έχει συγχαρεί. Καλώς, κακώς θα το δείξει η ιστορία. Για μένα καλώς έπραξε. Όμως,  εδώ έχουμε 

κοντράστ  πολιτικών συναισθημάτων και όχι μόνο. Δεν γίνετε να λέει πόσο χρήσιμος είσαι και 

παράλληλα να σε αντικαθιστώ. Όπως έχουμε και ένα άλλο κοντράστ,  το οποίο είπα και μέσα στην 

ανεξαρτητοποίηση που είχα πει, ότι  αυτή η παράταξη  έχει γίνει συγγενών. Με επιβεβαιώνει ο Δήμαρχος 

και μας επιβεβαιώνει όλους. Ανηψιός του είναι ο κ. Γεωργίου. Θεωρώ ότι  στην παράταξη αυτή, εκτός 

από εμένα που είπα πολλές φορές και δημόσια ότι δεν επιθυμώ … θέλω να ρωτήσω λοιπόν το ίδιο και 

τον  κ. Γεωργίου και τον κ. Κετικίδη,  για ποιο λόγο έφυγαν από τα νομικά πρόσωπα, κουράστηκαν;  

Γιατί και οι δύο είναι πολύ νεαροί... 

Αρά λοιπόν κ. Πρόεδρε επανέρχομαι και πάλι να ρωτήσω και των κ. Κετικίδη και τον κ. Γεωργίου και 

τον κ. Δήμαρχο ο οποίος έκανε αυτές τις επιλογές τις πολιτικές. Τι ίσχυε στο παρελθόν; Ότι ήταν άριστοι 

και πετυχημένοι … και μπαίνει το ερώτημα : γιατί τους αντικαθιστάτε και αυτά είναι σε πολύ κοντινά 

δημοτικά συμβούλια για αντικατάσταση Προέδρου. Τι λοιπόν ισχύει; Θα πρέπει να μας ξεκαθαρίσει 

κουράστηκαν και τους αντικαθιστά σε νέο ρόλο; Και αν κουράστηκαν ρωτάω τώρα και τον ίδιο οι οποίοι 

έχουν τα μισά του χρόνια, αυτός γιατί κατέχει δύο θέσεις; έχει καλύτερη φυσική κατάσταση; Θα είναι πολύ 

καλό να μας απαντήσει;». 

 Ο κ. Δήμαρχος δίνοντας τις απαραίτητες διευκρινήσεις μεταξύ άλλων ανέφερε τα εξής:  

‘‘… Τα δικά μας στελέχη είναι ικανότατα. Δεν υπάρχουν μειοψηφούντες σε ικανότητες. Και θα το δείτε, ο 

ένας θα βγαίνει και θα μπαίνει ο άλλος και θα είναι καλύτερος. Εγώ δεν κάνω αντικαταστάσεις επειδή 

κάποιος δεν πάει καλά. Επειδή προγραμματίζω πράγματα. …και μιλάτε για συνεντεύξεις. Η συνέντευξη 

όμως που έδωσα του περασμένου έτους…εκεί γράφει για την ΔΕΥΑ. Είχα πει θα την αναλάβει επιπλέον 

από τη νέα χρονιά, άλλο πρόσωπο το οποίο θα μπορέσει να ασχοληθεί αποκλειστικά και με το 

αποχετευτικό … θα έχει έναν Αντιδήμαρχο που θα τρέχει για ΕΣΠΑ θα τρέχει για αποχετευτικά θα τρέχει 

για το Α και το Β; Τι μου λέτε τώρα; …Ο κ. Κετικίδης το γνωρίζετε πολύ καλά ανέλαβε μετά τα δικά σας 

πολιτικά ατοπήματα. Εσείς είχατε επιλεγεί αρχικά  ως Πρόεδρος της ΔΕΥΑ. Η πρώτη πρόταση που 

έκανα εγώ για Πρόεδρο της ΔΕΥΑ ήταν ο κ. Χουρσόγλου. Δεν την αποδέχθηκε, ήθελε να είναι 

Αντιδήμαρχος για πέντε χρόνια …Έτσι πιστεύει για τον εαυτό του καλά κάνει. …Πηγαίνω στον κ. 

Γεωργίου και στον κ. Δόντσο οι οποίοι ανέλαβαν με το θάρρος και την αγωνιστικότητα να πάρουν την 

ΔΕΥΑ. Αφού λοιπόν τους ενημερώσαμε κ.λ.π., μεταπεισμένος ο κ. Χουρσόγλου επανέρχεται … και 

παίρνει τη ΔΕΥΑ. Κι εκεί που πήγε στο σπίτι του να κοιμηθεί δεν του καθόταν καλά. Σου λέει εγώ θα 

μπλέξω εκεί. Καμία θέση καλή έτσι να μην με πιλατεύουν πολύ… μου λέει θα φύγω δεν μπορώ. Εκεί 

λοιπόν είπα στους Αντιδημάρχους : Αυτή την ώρα πρέπει να αποφασίσετε κάτι. Ότι η ΔΕΥΑ πρέπει να 

ανεβεί και να κρατηθεί. Και προς τιμήν τους όλοι οι Αντιδήμαρχοι τότε μου είπαν: Επέλεξε έναν, ποιον 

θές; Επέλεξα τον κ. Κετικίδη επειδή ήταν μηχανικός. Και είπα θα ταιριάξει πιο πολύ η Τεχνική Υπηρεσία 

με την ΔΕΥΑ. Προς τιμήν του λοιπόν, ασχολήθηκε υπέρ αρκετά, είμαι ευχαριστημένος από την παρουσία 

του, δημόσια το λέω αυτό το πράγμα. Εγώ δεν βγάζω ανθρώπους επειδή δεν πάνε καλά. Έχω τόσους 

καλούς συνεργάτες που θα βγάζω τον έναν και ο άλλος θα είναι καλύτερος. …Εμείς οργανώνουμε τον 

πολιτικό μας χρόνο για να είναι παραγωγικός και αποτελεσματικός. Ο κ. Γεωργίου φεύγει με ψηλά το 

κεφάλι. Ξέρετε τι μου λένε οι υπάλληλοι με τους οποίους έχει κοντραριστεί ; Μην τον παίρνετε. Είναι 

καλό παιδί. …και έκανε και έργο στη ΔΗΚΕΑ. Την ανέλαβε ένα θεσμό και την έκανε αξιόλογη…»       

Σχετικές είναι και η υπ’αριθμ.155/2014 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου με την οποία 

έγινε η εκλογή των μελών του Δ.Σ. της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης και Αποχέτευσης 

Αλμωπίας (Δ.Ε.Υ.Α.Α.), η υπ’αριθμ.188/2014 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου με την οποία 

έγινε αντικατάσταση του Προέδρου κ. Χουρσόγλου Χρήστου από τον κ. Ζαχαριάδη Κωνσταντίνο, η 

υπ’αριθμ.225/2014 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου με την οποία έγινε αντικατάσταση του 

Προέδρου κ. Ζαχαριάδη Κωνσταντίνου από τον κ. Κετικίδη Ιωάννη και η αριθμ.πρωτ.:572/12-01-

2016 αίτηση παραίτησης του Προέδρου κ. Κετικίδη Ιωάννη.   

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση και όπως ειδικότερα στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά 

αναγράφονται και αφού έλαβε υπόψη του την εισήγηση του Προέδρου και του Προέδρου της 
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Δ.Ε.Υ.Α., τις αριθμ.155/2014, 188/2014 και την 225/2014 αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου και 

τις σχετικές διατάξεις του Ν.3463/2006 και του Ν.3852/2010. 

 

            Α π ο φ α σ ί ζ ε ι      κ α τ ά   π λ ε ι ο ψ η φ ί α  

                                                                              (με 14 ψήφους υπέρ) 
 
 

1. Εγκρίνει την αντικατάσταση των μελών Διοικητικού Συμβουλίου της Δημοτικής 

Επιχείρησης Ύδρευσης και Αποχέτευσης Αλμωπίας (Δ.Ε.Υ.Α.Α.), ως εξής: 

α) αντί του Προέδρου κ. Κετικίδη Ιωάννη του Παντελή, αιρετό εκπρόσωπο Δήμου 

Αλμωπίας (πλειοψηφίας) ορίζει ως Πρόεδρο τον κ. Γεωργίου Χρήστο του Παρασκευά, 

αιρετό εκπρόσωπο Δήμου Αλμωπίας (πλειοψηφίας)  

 2.   Κατά τα λοιπά ισχύουν οι αριθμ. 155/2014 και την 225/2014 αποφάσεις του Δημοτικού  

                     Συμβουλίου  Αλμωπίας 

 3.   Η παρούσα ισχύει μέχρι τροποποίησης ή κατάργησής της. 
 

 Καταψήφισαν ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος και η κα Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα  

 Λευκό ψήφισαν ο κ. Πασόης Δημήτριος, η κ. Καλδερεμτζή Δέσποινα,  ο κ. Μπογδάνης 

Μιχαήλ, ο κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος και η κα Αμπάρη Γεωργία.  

Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό   10/2016 

                       Αφού συντάχθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής: 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ    

  (υπογραφή)    

Ακριβές Απόσπασμα 

Αριδαία  18-01-2016 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
   
 
 
 

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ 

ΤΑ   ΜΕΛΗ 

 (υπογραφές) 
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